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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 15.03.2010 
 
 
 

   Conducerea şedinŃei este exercitată de d-na Vasilescu Tatiana Marinela care a 
fost alesă preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.12/2010 adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
D-na Vasilescu Tatiana:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
“Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 18 consilieri locali, lipsesc (Dan Nicolae Robert, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Fărcaş Bianca).  

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada,  
şi dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă: directorii, şefii de servicii din aparatul de specialitate al Primarului 
Municipiului Hunedoara, din cadrul serviciilor publice şi instituŃiilor aflate în subordinea Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara, precum şi presa locală.” 

 
Domnul  primar prezintă ordinea de zi .  
Se supune la vot ordinea de zi. Se aprobă în unanimitate de voturi.  

 
D-na Vasilescu Tatiana:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

Nu este cazul. 
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Vă aducem la cuno ştin Ńă faptul c ă vi s-a comunicat adresa nr. 26/03.03.2010 a 
S.C. Manolache Transcom Auto SRL- în insolven Ńă, prin Cabinetul Individual de avocatur ă 
„Margareta Anna Bozan – Cabinet de avocat”, înregis trată la Prim ăria Municipiului 
Hunedoara sub nr.10121/03.03.2010, precum şi adresele Direc Ńiei Tehnice şi a Serviciului 
Administra Ńie Public ă Local ă.  

Până la sfâr şitul dezbaterilor, v ă rog s ă studia Ńi aceste documente, pentru a ne 
prezenta punctul dvs. de vedere cu privire la adres a men Ńionat ă mai sus, pentru a se 
consemna în procesul verbal .” 

 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.  
- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Sunt câteva lucruri cu care nu am fost în clar şi aş ruga compartimentele de 

specialitate să ne răspundă la nelămuriri. 
Aş dori să mi se spună ce reprezintă: alte surse constituite potrivit legii, de unde provin 

aceşti bani? 
Un alt lucru, care este valoarea creditelor interne pe care le are Primăria Hunedoara. 
Ce reprezintă: lucrări de reabilitare termică la 100 de imobile, care sunt aceste 

imobile? 
La pagina 3, lucrări noi, punctul 4 alocaŃii bugetare 800.000 RON, aceeaşi discuŃie, din 

alte surse. Nu ştim sursele, împrumuturi? 
Avem la pagina 3, punctul B cu 9, 2.119.000 RON, pentru proiectare, specializare şi 

lucrări  de extindere reŃea alimentare cu apă. În ce zonă?  Nu a fost nimeni să îmi explice la şedinŃa 
de comisie. În ce zonă se fac aceste extinderi? Pentru că, mai departe, tot la pagina 3 avem 
Reabilitare sistem de alimentare cu apă Program ISPA. Nu se bat cap în cap unele cu altele? Sunt 
alocaŃi 1.200.000 RON din alocaŃii bugetare. De data aceasta este vorba de alocaŃii bugetare. 

Alimentare cu apă str. LibertăŃii, zona Cramă, nu intră tot în reabilitare sistem de 
alimentare? 

Tot la pagina 3 din buget: Mutare adăpost existent, amenajare adăpost nou pentru 
câini comunitari (zona fostelor UnităŃi Militare), proiectare şi execuŃie 500.000 RON. În zona unităŃii 
militare, funcŃionează în momentul de faŃă acolo? Citesc prin ziare că avem cei mai mulŃi câini 
comunitari din judeŃul Hunedoara. Despre ce este vorba, câŃi? Care e adăpostul, care va fi 
capacitatea? 

Amenajare spaŃiu recreaŃional, str. G. Enescu – nu l-am făcut? Parcă aşa arată că      
l-am făcut. 

Reabilitare şi modernizare Colegiul NaŃional Iancu de Hunedoara, alte surse 
constituite potrivit legii 4.642.000 RON- bănuiesc că este vorba de un proiect câştigat, nu? Dar sunt 
bani prinşi aici. 

Cam atât.” 
 



3 
 

D-na Căpâln ă Daniela:  
„Referitor la rubrica: alte surse constituite potrivit legii. Depinde de la poziŃie la poziŃie, 

pot să fie proiecte, pot fi împrumuturi, pot fi, de exemplu la Cap. Cultură - subvenŃii de la bugetul 
local. Deci depinde la care dintre ele vă referiŃi. 

În ceea ce priveşte împrumuturile interne, pe care le avem noi în derulare, la ora 
actuală, vă interesează, sau ce anume?”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Acum dacă spuneŃi că la alte surse constituite potrivit legii, putem discuta de 

împrumuturi,  cum se traduc creditele?” 
 
D-na Căpâln ă Daniela:  
„Deci singura poziŃie, unde putem discuta de împrumuturi este Capitolul Sănătate.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„La Cap. Sănătate avem un credit de 16.863.000.” 
 
D-na Căpâln ă Daniela:  
„Da, care a fost aprobat, în rest nu.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Da, iar celălalt, în partea dreaptă avem alte surse constituite potrivit legii, tot la poziŃia 

Sănătate, 16.850.000. Este vorba de o altă sumă, bănuiesc, nu? 
 
D-na Căpâln ă Daniela:  
„Da, este vorba de o altă sumă.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„O altă sumă constituită din ce?” 
 
D-na Căpâln ă Daniela:  
„Din suma celorlalte. Deci vedeŃi, dotări spital 1.000. Unele din ele sunt proiecte.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Aici aş vrea să vă întreb dacă se referă la acel credit pe care îl are Primăria, pentru 

dotările spitalului.” 
 
D-na Căpâln ă Daniela:  
„Pe care nu-l are, urmează să-l contracteze.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Urmează să-l accesăm, şi l-aŃi prins în alte surse ?” 
 
D-na Căpâln ă Daniela:  
„Nu, l-am prins la credite interne.” 
  
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Bun, şi atunci în partea dreaptă, la alte surse …” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este vorba de reparaŃii curente, capitale, utilităŃi. Este altceva decât creditul.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Banii provin din alocaŃii bugetare? 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu numai. Acel credit de 16.863.000 lei a fost stabilit în eventualitatea în care, după 

licitaŃie, după ce se va câştiga, pentru echipamente în spital. Iar celelalte cheltuieli cu spitalul, după 
cum vedeŃi sunt pe categorii: reparaŃii curente, reparaŃii capitale, utilităŃi.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Deci aproximativ 4 milioane de euro creditul, de care discutam, pentru dotări şi mai 

avem 4 milioane de euro constituiŃi pentru reparaŃii.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„De asemenea, sunt prinse şi cheltuielile pentru utilităŃi: apă, canal, gaz, curent, 

încălzire. Dacă vă uitaŃi la punctul 4 , este o sumă pentru utilităŃi.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„AveŃi dreptate, vreau să înŃeleg eu, în primul rând. Deci avem încă 4 milioane de euro 

pe lângă cei 4 milioane pe care ar trebui să-i accesăm, necesari pentru spital. Aici vorbim de lucrări 
şi întreŃinere, da?” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acestea au fost, cred, similare cu sumele de anul trecut. Cred că au rămas 

echivalente cu acele cheltuieli de anul trecut. S-au mărit un pic cu partea de inflaŃie.”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Întrebarea este de ce suma de 174.000 lei, din total alocaŃii este trecută la total 

alocaŃii  bugetare – suma necesară  proiectării, reabilitării, modernizare şi echipare Ambulatoriu 
integrat şi nu este trecut tot la alte surse constituite potrivit legii, pentru că de fapt, am înŃeles că tot 
de acolo luăm banii.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă referiŃi la punctul 8 de la sănătate?”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Cu siguranŃă, să nu înŃeleagă altcineva altceva, că duc discuŃia într-o altă direcŃie. 

Foarte mulŃi dintre noi nu suntem economişti. Dar în momentul în care ridicăm braŃul pentru a vota 
bugetul municipiului Hunedoara, trebuie să fim în cunoştinŃă de cauză. Nu bănuiesc absolut pe 
nimeni de nimic. Doar vreau să se explice aceste lucruri..” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnul consilier întreabă de ce nu sunt prinşi în aceeaşi categorie la alte surse 

constituite potrivit legii, ci sunt la total alocaŃii bugetare.” 
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D-na Căpâln ă Daniela:  
„Pentru că astea se plătesc direct din bugetul local. Deci vorbim de suma de 174.000 

lei.” 
D-ra  Ricea Suzana:  
„Ambulatoriu, sau fosta policlinică, va fi un  obiectiv de investiŃie separat. Sumele 

pentru proiectare se plătesc din bugetul local. Urmând să fie decontate.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Aici vorbiŃi de cei 2%?”  
 
D-ra  Ricea Suzana:  
„Aceasta este doar partea pentru proiectare, pregătim documentaŃia. Da, inclusiv.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am înŃeles, e clar.” 
 
D-ra  Ricea Suzana:  
„Ce e ambulatoriu, iar ce este spital este separat. Cum spune d-na director economic 

sunt sume preluate din anii trecuŃi.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Din cauza aceasta sunt trecuŃi în altă parte.  
La ceea ce înseamnă reabilitarea termică?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„La ce pagină?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Lucrări în continuare, pag.3, poziŃia 9 – proiectare lucrări reabilitare termică 100 

imobile.” 
D-ra  Ricea Suzana:  
„În lista de investiŃii din luna noiembrie a fost cuprinsă o sumă minimă, valoarea 

minimă a contractului subsecvent pentru partea de proiectare a celor 528 de imobile din municipiul 
Hunedoara. S-a desfăşurat o licitaŃie, care încă e pe rol, cei de la finanŃe verifică documentele de 
calificare şi am făcut….” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Ce licitaŃie?” 
 
D-ra  Ricea Suzana:  
„A avut loc licitaŃie, s-au deschis ofertele, şi se verifică documentaŃia. Aveam suma 

cuprinsă în bugetul local, pe anul trecut pentru minimum de 3 miliarde 500, nu mai ştiu, şi acum am 
cuprins pentru maximum 100 imobile – valoarea maximă pentru un contract subsecvent. 

łin să precizez, conform art.94 din OrdonanŃa nr.34/2006, cu modificările şi 
completările ulterioare, sumele, sursele de finanŃare trebuie să le avem asigurate doar la momentul 
încheierii contractului.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu este necesar înainte….” 
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D-ra  Ricea Suzana:  
„Era obligaŃia aceasta înainte, într-adevăr să avem sumele cuprinse. Nu mai este. În 

momentul în care se semnează contractul se va veni cu rectificare, pentru că noi nu ştim cu ce…..la 
momentul în care se hotărăşte exact suma.”   

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am înŃeles, practic noi alcătuim un buget dar…” 
 
D-ra  Ricea Suzana:  
„Sunt estimări.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Pentru că este primul buget, noi facem nişte estimări. După care se vor face 

rectificările necesare.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„SF sistem de supraveghere video pentru siguranŃa cetăŃenilor.” 
 
D-ra  Ricea Suzana:  
„Este un proiect, aprobat prin hotărâre de consiliu. Ele sunt cuprinse toate, tot ce a fost 

aprobat în anii trecuŃi…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Ce ştim de aceste proiecte ce s-au depus…” 
 
D-ra  Ricea Suzana:  
„Sunt în evaluare, avem doar cel cu Parcul Tineretului aprobat. Am primit astăzi 

scrisoare de aprobare.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„De asemenea, avem proiectul cu drumul de la Sântuhalm, unde suntem trecuŃi în 

fondul de rezervă. Deocamdată nici un  proiect care a fost făcut nu a fost respins. Sunt în evaluare 
iar acum avem două aprobate. Deci ele sunt în evaluare.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Proiectare specializată şi lucrări de extindere reŃea alimentare cu apă, reŃea 

canalizare.” 
 
D-ra  Ricea Suzana:  
„Tot aşa, este un obiectiv de investiŃii aprobat. Momentan pe bugetul local avem 

cuprinsă valoarea din lucrările care au fost şi anii trecuŃi, lucrările noi au fost preluate şi trecute aici 
la lucrările de apă şi canal.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Atunci ce este cu reabilitarea  sistemului de alimentare cu apă Program ISPA?” 
 
D-ra  Ricea Suzana:  
„ISPA sunt lucrări separate.” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „De ce nu au cuprins la Programul ISPA şi aceste lucrări? 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Pentru că şi din prima fază a  Programului ISPA a fost anulată o porŃiune din străzile 

cuprinse. 
Dl. Demeter Ladislau:  
„Pentru asta a fost schimbată conducta de apă, care a fost din azbociment, care se 

spunea că este cancerigenă. Este de aproximativ 17 Km conductă de apă. Atât a fost prinsă la 
prima urgenŃă pe Programul ISPA 1. Ce spuneŃi dvs. pe LibertăŃii, acestea sunt solicitările Apa-Prod 
pentru lucrări mai mici. Este un tronson mic. Mai avem un tronson la Blocurile turn,  pe care de doi 
ani de zile nu am reuşit să executăm lucrarea.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Dar ştiŃi cum, venind tot aşa pe porŃiuni mici şi fiindcă nu au fost prinse toate într-un 

singur loc, poate exista impresia că ar exista ceva în spate, nu de alt ceva. Trebuiau puse toate la 
un loc, dar luate în tot felul de poziŃii…în care te pierzi în amănunte… Întotdeauna, ştiŃi cum e … 
când vrei să ascunzi ceva….” 

 
Dl. Demeter Ladislau:  
„Solicitarea Apa Prod este ca urmare a faptului că reŃelele de apă şi canalizare sunt 

ale oraşului. Ei sunt doar concesionari şi le folosesc. În momentul în care apar probleme, de 
exemplu la hidrofoare, este obligaŃia noastră să le achiziŃionăm…”  

 
D-ra  Ricea Suzana:  
„Mai vroiam să fac o precizare la acordul cadru.. după cum aŃi citit este fază proiectare 

şi execuŃie lucrări….. conform legii finanŃelor publice noi trebuie să aprobăm indicatorii tehnico-
economici.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am înŃeles. 
Mai avem: mutare adăpost existent, amenajare adăpost nou pentru câini comunitari.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Avem un proiect, domnul doctor Hodor este aici, Proiectul pentru reabilitarea Grădinii 

Zoologice ne forŃează să mutăm adăpostul, care nu este de fapt în cele mai bune condiŃii. Deci în 
cadrul Grădinii Zoologice nu mai putem să-l menŃinem. Ne-am deplasat la fosta UM, în fostul IAS şi  
acolo vrem să amenajăm un adăpost care va avea aproximativ 200 de locuri pentru câinii 
comunitari. Pentru a fi acreditat acest adăpost noi trebuie să alocăm fonduri pentru proiectarea 
acestui adăpost şi pentru amenajare. 

Deci având aceste grajduri  în cadrul UM….” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Vorbim de 200 de locuri, când noi avem aproximativ 4000 de câini comunitari?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dvs. puteŃi să doriŃi să-i adunăm pe toŃi şi în mod sigur nu vom putea să rezolvăm 

această problemă.” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Este o problemă foarte spinoasă….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dvs. v-aŃi gândit că ar trebui să facem mai mult….? Atunci e bine să discutăm 

problema, să alocăm fonduri.  Veneam şi cu întrebarea: de unde?” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Buganriu:  
„După aceea vom discuta de întreŃinerea acelor animale, până când se rezolvă 

procedural …….” 
 
Dl. Hodor Ciprian:  
„Dacă îmi permiteŃi…. Actualul adăpost este de 40 de animale, există OrdonanŃa de 

urgenŃă nr.155/2001 care reglementează inclusiv construirea şi funcŃionarea acestor adăposturi 
pentru câini fără stăpâni. În Hunedoara am aproximat că sunt în jur de 3000 de câini fără stăpâni, 
dintre care  aproximativ 2000 au fost castraŃi de către FundaŃia Vierfoten.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Mă scuzaŃi, dacă est vorba de aceea fundaŃie care a castrat câinii… am dubii mari…. 

Aşa vi se pare dvs. că sunt.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă dvs. aveŃi acuzaŃii către aceea fundaŃie, despre care noi credem că-şi face 

treaba… „ 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„De unde credeŃi dvs. că se înmulŃesc aceşti câini….În presă se evaluează numărul 

câinilor la 4000 şi ceva, nu 3000 cât spuneŃi dvs.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Bine, dar presa nu i-a numărat…?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu ştiu dacă i-a numărat, dar sunt convins că …” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă cineva din presă poate să confirme că i-a numărat pe toŃi…..noi mergem pe 

4000.”  
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu doresc să ducem discuŃia în derizoriu. Câinii comunitari sunt o problemă….. nu aş 

dori să fie dată Primăria în judecată de către cineva care va fi muşcat..….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Atâta timp cât nu există reglementări care să ne spună ce putem face concret cu 

aceşti câini, decât să-i lăsăm, să avem grijă de ei… SpuneŃi-mi dvs. cu ce soluŃii veniŃi. 
În incinta combinatului sunt câini, este o proprietate privată unde aceea societate nu 

poate să intre. Aceşti câini se înmulŃesc acolo,  apoi devin teritoriali şi vin în oraş.” 
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Dl. Hodor Ciprian:  
„Trebuie să avem în vedere, în cadrul acestui aspect şi casele private, precum şi 

satele aparŃinătoare de unde provin alŃi câini.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Trebuie să recunoaştem că nici măcar un guvern, în aceşti 20 de ani nu a avut curajul 

să reglementeze problema câinilor comunitari, la nivel naŃional. Nici un guvern. În privinŃa aceasta, 
din punctul meu de vedere, personal, ori au fost toŃi incompetenŃi să o rezolve, ori le e frică să ia o 
decizie, care trebuie luată. Nu Hunedoara are o problemă ci toată naŃiunea. În momentul în care aŃi 
trecut graniŃa, într-o altă Ńară, din comunitatea europeană, nu aveŃi probleme cu câinii. La noi în 
schimb avem această problemă.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Probabil o să venim cu o hotărâre de consiliu, prin care o să mărim numărul de locuri 

din adăpostul respectiv. Vom vedea, la momentul respectiv şi de unde vom lua banii. Nu trebuie să 
lăsăm problema acesta să treneze şi nu luăm nici o măsură pentru că nu ne permite legea…. 
Pentru ce suntem puşi aici?” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Măsuri putem să luăm, dvs., în calitate de consilieri, cu influenŃă în oraş, ar trebui să 

discutaŃi cu acei cetăŃeni care dau de mâncare acelor câini comunitari, fiindcă este ilegal să facă 
acest lucru. Fiind teritoriali ei îşi apără teritoriu…. „ 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Este ilegal să le dea de mâncare? I-aŃi văzut dvs. cum le dă de mâncare?…….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Sunt şi amendaŃi pentru acest fapt…PoliŃia comunitară îi amendează… de asemenea, 

sunt vecini care reclamă alŃi vecini şi apoi nu mai recunosc că au reclamat.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „A mers discuŃia prea departe….. deci sunt doar 200 de locuri care vor fi 

amenajate….”  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este de 4 ori mai mult decât avem acum…” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Îmi exprim, în primul rând, nedumerirea în legătură cu faptul că suntem puşi din nou 

sub presiune, deşi probabil că nu ar trebui să mă exprim….Este bugetul primăriei, pe care trebuie, 
bineînŃeles să-l putem studia, să ne edificăm. Sunt foarte multe puncte, mai ales pentru un 
nespecialist, cum majoritatea suntem de aici din consiliu. Trebuie să ne documentăm, să apelăm la 
specialişti să putem să studiem toate capitolele din buget. 

Din păcate, de vineri până astăzi, la ora la care s-a făcut această şedinŃă, era 
imposibil să  culegem informaŃiile necesare, să putem să fim edificaŃi şi să putem să ne exprimăm în 
cunoştinŃă de cauză.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„De o lună de zile bugetul a fost publicat pe site-ul Primăriei  domnule consilier. AŃi 

avut la dispoziŃie o lună de zile, de asemenea aŃi avut la dispoziŃie toŃi experŃii pe care puteaŃi să-i 
consultaŃi, de asemenea puteaŃi să veniŃi cu propuneri, cu soluŃii, cu ce aŃi vrut dvs.. 

 În schimb, nu aŃi făcut-o, ba mai mult, aveŃi pretenŃia ca astăzi, să ce?  Să vă aduceŃi 
experŃi? PuteŃi să-i aduceŃi.” 

 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Nu să aduc experŃi, nu pot să votez un buget care are foarte multe neclarităŃi şi pentru 

un nespecialist.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, din nou vă repet, dacă dvs. aŃi avut neclarificări, şi se vede că nu 

numai la astfel de probleme, ca bugetul, aŃi avut neclarităŃi…. şi cu rapoartele… etc.  
Dacă dvs. aŃi avut neclarităŃi, aŃi contactat pe cineva din Primărie sau  pe experŃii dvs.  

i-aŃi contactat în decurs de o lună de zile?” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Da, i-am contactat.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Şi ? Nu au avut posibilitatea să vă lămurească?” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Ba da….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Şi? VeniŃi cu propuneri domnule consilier…. Vă ascultăm.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Am o listă întreagă, 3 pagini…. ” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă ascultăm. Astăzi suntem aici la dispoziŃia dvs., vă ascultăm.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„La alin. C, alte cheltuieli inventar dotări. Prin Hotărârea nr.150/2008 pentru 

modificarea art. 2 din Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 24/2008, s-a 
aprobat   organizarea licitaŃiei publice pentru reactualizarea Planului Urbanistic General.  Cum s-a 
ajuns la această sumă şi dacă se va Ńine această licitaŃie. Pentru că am impresia că de mai mulŃi ani 
se tot trece suma în buget pentru reactualizarea  PUG-ului.”  

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„LicitaŃia a avut loc.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Pentru reactualizare? Aceasta este suma 1.000.000 lei.” 
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D-ra  Ricea Suzana:  
„Aceste valori sunt estimative. Valoarea este sub 5 miliarde în momentul acesta, din 

ofertele care ni s-au făcut. Avem 7 miliarde şi  600, 6 miliarde. Sunt 5 ofertanŃi. Până nu trec 
termenele legale de contestaŃie… dvs. puteŃi să faceŃi uz de Legea nr.544/2001, prin care dosarul 
de achiziŃie publică este public. 

 Şi cum spune domul primar, susŃin, au fost comisiile. Singura persoană care a avut 
neclarităŃi şi m-a solicitat, să dau informaŃii, a fost domnul consilier BobouŃanu.”   

 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Mă refer la punctul 13. Prin Hotărârea Consiliului Local nr.197/2009 a fost aprobat 

Studiul de Fezabilitate şi indicatorii tehnico – economici pentru “Servicii de e-administraŃie în 
sprijinul cetăŃenilor şi mediului de afaceri”. După câte am cunoştinŃă, aici s-a prevăzut în buget 
3.981.000 lei. Ministerul ComunicaŃiilor şi societăŃi informaŃionale a respins cererea de finanŃare.” 

 
D-ra  Ricea Suzana:  
„A fost din nou depus proiectul, pentru că am primit o scrisoare şi mi s-a spus că 

atunci când se va deschide apelul, se revine. Este hotărâre de consiliu, este în evaluare.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„A….este în evaluare, nu este aprobat.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„PuteaŃi să întrebaŃi, vă puteam toate informaŃiile la dispoziŃie….” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„La punctul 3, Lucrări în continuare, la Colegiu, Campus Emanuil Gojdu.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„La fel, există proiect. Deci este proiect în evaluare.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Da, şi această lucrare de investiŃii nu este suportată de Ministerul EducaŃiei şi 

ÎnvăŃământului?” 
 
D-ra  Ricea Suzana:  
„În cadrul Programului OperaŃional Regional toate cheltuielile le suportă autoritatea 

locală.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Sunt pe POR şi dvs. vă referiŃi la cei 2%.” 
 
D-ra  Ricea Suzana:  
„Da, se merge pe principiul rambursării, se angajează cheltuielile de la bugetul local, 

se transmit documente, se verifică cheltuielile……” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„PuteaŃi să faceŃi un buget separat pentru toate aceste lucrări…” 
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D-ra  Ricea Suzana:  
„Există… îl are d-na Căpâlnă.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, vreau să fac o clarificare. Făcând excepŃie de şedinŃa de vineri,   

d-na Căpâlnă este în fiecare zi prezentă la serviciu, vineri a trebuit să meargă la o înmormântare, în 
familie…..şi de aceea nu a fost prezentă.  Dar, dacă vă aduceŃi aminte eu am rugat colegii mei să 
fie prezenŃi în sala de şedinŃă, pentru a vă putea fi la dispoziŃie. 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„D-na Căpâlnă a fost la comisie, am discutat cu dânsa.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci, colegii noşti sunt la dispoziŃia dvs., pentru orice lămuriri. 
Aceste nelămuriri, pe care domnul Farcaş le are, puteau să fie lămurite de către ceilalŃi 

colegi ai noştri. Poate atunci nu a fost televiziunea, dar este OK, nu e nici o problemă, este mai 
interesant aşa. 

Următorul punct, domnule consilier.” 
 
 Dl. Farca ş Ladislau:  
„La punctul de la Lucrări noi, ExecuŃie clădire nouă GrădiniŃa cu program prelungit 

PiaŃa Florilor. Există o hotărâre a consiliului local prin care s-a aprobat lucrarea, cu suma de 
1.600.000 lei? Sau, din ce sursă de finanŃare se va realiza această investiŃie?” 

 
Dl. Nimu Ioan:  
„Deci ca şi campusul, pentru grădiniŃe sunt nişte programe speciale, acestea rulează 

prin Ministerul ÎnvăŃământului şi banii se primesc de acolo.”   
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„O întrebare domnule Nimu, dvs. aŃi fost vineri la serviciu? AŃi fost contactat de către 

domnul consilier? Nu. 
Domnule consilier, data viitoare vă rog să îl contactaŃi.” 
 
Dl. Nimu Ioan:  
„Referitor la grădiniŃe, este la fel, avem un Program Guvernamental de construire 

grădiniŃe, noi am pus la dispoziŃie doar terenurile. Noi avem două grădiniŃe pe rol, iar asta este 
estimarea cam cât costă o grădiniŃă. Banii îi vom primi tot de la Guvern. Aceştia trec prin consiliul 
local şi trebuiesc cuprinşi în buget.” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
„Conform regulamentului consiliului local, fiecare consilier are dreptul la un anumit 

timp de discuŃie, nu la o oră sau două...” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Când veŃi fi dvs. preşedinte de şedinŃă, atunci veŃi fixa aceşti timpi. Până atunci eu     

i-am lăsat, pentru că este o şedinŃă care are doar două proiecte pe ordinea de zi şi este vorba de 
bugetul municipiului.” 
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Dl. Demeter Ilie:  
„D-na preşedinte, la cererea consilierilor,  conform regulamentului, prin hotărâre de 

consiliu  pe loc, un timp alocat fiecărui grup sau fiecărei persoane. Eu cer să se aloce maxim, 
grupului de partide, 5 minute.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, nu la acest punct, daŃi-mi voie să intervin. Noi discutăm bugetul 

local al municipiului Hunedoara.” 
 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Noi trebuie să-l mai discutăm pentru a-l putea să-l votăm.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier,vă ascultăm.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Voi fi mai succint: sunt foarte multe lucrări la care……” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci toate întrebările dvs., de până acum, domnule consilier, puteau fi lămurite de 

către colegii noştri din primărie, dar dvs. aŃi refuzat să faceŃi lucrul acesta.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Nu, aŃi spus că vor fi aici prezenŃi toŃi. Acum ne spuneŃi să-i contactăm.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Domule primar, nu au fost toŃi prezenŃi la şedinŃele de comisii. Am solicitat prezenŃa 

domnului Nimu, şi nu a fost. Dacă aŃi fi fost …v-am fi întrebat atunci. Aşa cum am întrebat-o pe d-ra 
Ricea, pe d-na Căpâlnă…..” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, aceea a fost o hotărâre a mea, personală, ca ei să fie disponibili. 

Acel lucru nu înseamnă că dacă îi chemaŃi nu vin. În cele mai multe cazuri, pentru un proiect de 
hotărâre, blocăm 2-3 oameni, în cazul acesta trebuia să avem toŃi şefii de departament….. deci sunt 
disponibili.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„ŞtiŃi că la DNA au mai ajuns unii, care au ridicat mâna, tot în cadrul acestui consiliu 

local şi au făcut naveta pe acolo. Chiar colegi de ai noştii care sunt şi astăzi. Nu vreau să ridic mâna 
pentru ceva ce nu ….” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„De aceea, daŃi-mi voie să vă garantez că nimic ilegal nu se face.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Sunt convins de asta, dar e bine să le ştim.” 
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Dl. Farca ş Ladislau:  
„Nu am înŃeles de ce, în plină recesiune când nu sunt bani, de ce trebuie să ne 

ocupăm de acel Centru RecreaŃional, despre care am mai discutat. A fost dorinŃa domnului primar, 
să-l facă în plină campanie, pe banii primăriei, deşi consiliul local nu a luat nici un fel de hotărâre cu 
privire la acest spaŃiu. Acum constat, că pe lângă lucrările care s-au executat acolo şi s-au irosit o 
mulŃime de bani, sunt prevăzuŃi alŃi bani pe care trebuie să-i cheltuim….”   

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„La ce punct vă referiŃi domnule consilier?” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„La centrul recreaŃional, pag.3. am încercat să iau punctele la rând, să nu vă 

plictisesc…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu nu mă plictisesc, domnule consilier.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Avem colegi care nu doresc să asculte. Doresc să ştiu cum se fac investiŃiile, şi din ce 

surse la Bazinul de înot. Este vorba despre achiziŃionare 3 saune uscate, o saună cu aburi şi  
jacuzzi.”  

 
Dl. Colesniuc D ănu Ń: 
„În momentul de faŃă avem o saună care există cam de aproximativ 30 de ani. 

Consumul este foarte mare de energie. Atunci, am  venit cu propunerea să facem aceste saune mai 
mici, care să ne dea posibilitatea să le încălzim în 20 de minute, astfel vom reduce cheltuielile. 

Tot ce am realizat noi acolo, a fost cu ajutorul dvs., la fiecare investiŃie urmărim să 
reducem cheltuielile. Este vorba de o clădire de 40 de ani. Am reuşit, pe bucăŃele mici să eliminăm 
unele pierderi. Aceste noi saune putem să le încălzim în aproximativ 20 de minute, cu sauna 
actuală nu mai facem faŃă solicitărilor. Sauna este un lucru care a început să meargă. Noi putem să 
o lăsăm aşa. Este o propunere de investiŃii, dar avem deja discuŃii în saună, pentru că sunt 
persoane care plătesc biletul nu şi condiŃiile nu sunt cele mai bune. 

Dacă este un lucru care a pornit, v-am spus că cu ajutorul dvs. a pornit şi merge 
bine….. Noi avem 120.000 lei încasaŃi, pe lângă ce asigurăm şi la sportivii din municipiu, care se 
pregătesc când au nevoie. Anul trecut 5 miliarde am încasat. 

Eu am dorit să venim cu această propunere, să scădem cheltuielile, cu această saună. 
Trebuie să-i dau drumul înainte de program cu 3 ore înainte pentru a o încălzi. Nu avem 
rentabilitate în acest caz.” 

 
 Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Noi plătim la sportivii din tot oraşul? ToŃi au intrare gratuită?” 
 
Dl. Colesniuc D ănu Ń: 
„Cine solicită,  au apelat la conducerea primăriei. Sportul la noi în oraş este cam pe 

ducă… dacă nu îi încurajăm…” 
 
 Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu au biletele de intrare cum aŃi avea dvs.,majoritatea au făcut cereri…..” 
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Dl. Apostolescu  Dan:  
„Dar am votat acest lucru….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Noi oarecum subvenŃionăm aceşti sportivi…. o face Primăria Municipiului Hunedoara, 

pentru că la noi este Bazinul.” 
 
Dl. Colesniuc D ănu Ń: 
„Dacă i-am pune la plată, sunt convins că acele grupe de sportivi se vor desfiinŃa. Nu 

vom ajuta cu nimic.” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
„Acest bazin este foarte vechi. Ar trebui să alocăm mult mai mulŃi bani pentru 

reabilitarea lui. Am fost la Bucureşti, ar trebui să vedeŃi ce înseamnă un centru olimpic….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Noi nu suntem centru olimpic. Ideea cu aceste saune era ca în zilele în care sunt doar 

10 persoane să încălzim numai o saună…. Sunt mai mici, dar sunt foarte eficiente.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Ele sunt necesare, problema este că sursa de finanŃare este iarăşi din altă parte… 

despre sursa de finanŃare este vorba: alte surse constituite potrivit legii, discuŃia pe care am pornit-o 
la început.” 

 
D-na Căpâln ă Daniela:  
„Sursele, în cadrul bazinului, deci în cazul capitolului de cultură, este bugetul local, 

dar, nu direct din lista de investiŃii. Deci sunt subvenŃii de la bugetul local, care se găsesc în bugetul 
local dar nu în lista de investiŃii, de aceea apar ca şi alte surse.”  

 
Dl. Colesniuc D ănu Ń: 
„Sportivii, ştiŃi că de obicei sunt ajutaŃi de consiliul local, deci nu se autofinanŃează….” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Vorbim de subvenŃii de la bugetul local, da?” 
 
D-na Căpâln ă Daniela:  
„Da de subvenŃii de la bugetul local.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Care este cu totul altceva….” 
 
D-na Căpâln ă Daniela:  
„Da, este o altă poziŃie în bugetul local, nu este la capitolul de investiŃii din bugetul 

local.” 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Practic nu merge chiar aşa de bine bazinul, pentru că atunci …..” 
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D-na Căpâln ă Daniela:  
„Ei au venituri proprii, deci este o activitate finanŃată din venituri proprii, dar mai sunt şi 

subvenŃii de la bugetul local.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„În momentul în care, la acel bazin se vor termina toate investiŃiile necesare, nu va mai 

trebui să alocăm alte fonduri. ÎntreŃinerea se va putea face doar din fonduri proprii.” 
 
Dl. Colesniuc D ănu Ń: 
„Fiindcă am avut ocazia să iau cuvântul, vă spun că a prins foarte bine bazinul….sunt 

oameni care vin cu bunici, părinŃi, copii, toată lumea a început să practice sportul acolo, şi mă 
gândesc că este un lucru bun….” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Avem persoane cu handicap care vin la recuperare…” 
 
Dl. Colesniuc D ănu Ń: 
„Vom intra cu un program, pe care dvs. l-aŃi aprobat, legat de problema femeilor, pre şi 

post natal, precum şi copiii până în 5 ani. Acest program va funcŃiona, fiindcă noi am găsit o 
perioadă de timp de la ora 8 până la ora 12, când nu prea era activitate la bazin. 

Deci vom iniŃia un program pentru femeile care doresc să facă recuperare. Să fie 
folosit la capacitate maximă bazinul. 

Împreună cu dvs., de acum 5-6 ani  am reuşit să aducem bazinul la starea în care este 
astăzi. Dacă nu ne alocaŃi bani, noi am fi devenit probabil un depozit de fier vechi.” 

 
D-ra  Ricea Suzana:  
„La alte surse, de exemplu, cum am primit astăzi scrisoarea de aprobare pentru 

Proiectul Parcul Tineretului. Am aprobat indicatorii tehnico-economici ai proiectului în 2008 
septembrie. Valoarea totală a proiectului este undeva la 18 miliarde lei. În termen de 5 zile, noi 
trebuie să le demonstrăm că avem cuprins în lista de investiŃii, pe 2010 şi în buget valoarea de 11 
miliarde. Noi trebuie să le avem cuprinse, că nu vom cheltui această sumă….Dacă primeam 
scrisoarea de aprobare în luna ianuarie, nu aveam ce să demonstrăm….” 

 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Domnule consilier Farcaş, mai aveŃi solicitări?” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Mai am o întrebare: ştiu că zilele trecute s-a Ńinut o licitaŃie pentru un contract cadru 

multianual, în valoare de 5.000 de miliarde, dacă nu greşesc….este vre-o sursă de finanŃare 
prevăzută în bugetul pe acest an? Din ce surse se finanŃează?” 

 
D-ra  Ricea Suzana:  
„Din lucrările noi, care erau cuprinse în lista de investiŃie de anul trecut, le-am 

transferat  la acord cadru 2.100.. nu mai ştiu exact..de la bugetul local, momentan pentru anul 2010. 
Este un program guvernamental, 10.000 de Km pentru România. Sursele sunt precizate în fişa de 
date a achiziŃiei.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Suntem convinşi că dvs., în calitate de consilieri locali ne veŃi susŃine la guvernul 

actual, să ne dea bani, pentru că de fapt toŃi dorim să facem treabă în Hunedoara. Nu este aşa 
domnule consilier Farcaş? SunteŃi convins?  

Când o să merg la Guvern, la ministere să fac rost de bani, vă voi invita pe dvs. să 
participaŃi şi dvs. la discuŃii. Ce ziceŃi? SunteŃi de acord?” 

 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Eu sunt de acord.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Bun. Vă mulŃumesc. Doream doar să verific, fiindcă nu ştiam de ce o firmă din 

Hunedoara, a preşedintelui dvs. de partid, a făcut contestaŃie la aceea licitaŃie.  
 Mă gândeam că sunteŃi împotrivă, dar …. S-ar putea să fi înŃeles greşit, îmi cer scuze 

dacă am greşit….. 
Credeam că este o legătură între dvs. şi preşedintele dvs. de partid, care a făcut 

contestaŃie.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Nu este nici o legătură.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Îmi cer scuze, din nou.” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Nu am văzut în Ceangăi, străzile E. Varga, Panait Cerna, cuprinse în bugetul local 

pentru canalizare,. Nu pentru asfaltare.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Sunt cuprinse în proiectul acesta, la care firma aceea a făcut contestaŃie.. nu vreau să 

fac publicitate, firma Comser.” 
 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi „pentru” şi 4 „abŃineri” (Balosin Nicolae, Farcaş 

Ladislau, Culcea Tudorel şi Munteanu Gigi). 
 Art.1-5 se aprobă cu 12 voturi „pentru” şi 6 „abŃineri” (Balosin Nicolae, Farcaş 

Ladislau, Culcea Tudorel, Munteanu Gigi, HepuŃ Teodor şi Leu Mihai). 
Hotărârea nr.29/2010 se aprobă cu 12 voturi „pentru” şi 6 „abŃineri” (Balosin Nicolae, 

Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Munteanu Gigi, HepuŃ Teodor şi Leu Mihai). 
 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.  
                 -    d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
                 -    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.30/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Vă rugăm să vă prezentaŃi punctul de vedere cu privire la adresa prezentată. 
 Doresc să ne gândim şi la alocarea unui timp. SunteŃi de acord să alocăm acestor 

discuŃii, vis-a-vis de propunerea pe care am făcut-o, 10 minute? Pentru că este totuşi o şedinŃă 
extraordinară.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu mi se pare normal să discutăm ceva, atâta timp cât nu există posibilitatea 

punctului de diverse. Există?” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„ Nu. Solicitarea a fost pentru convocarea unei şedinŃe extraordinare…. De aceea      

v-am informat la începutul şedinŃei şi v-am rugat să citiŃi acest material şi să veniŃi cu propuneri.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Ce propunere, în ce sens? Nu avem diverse, e simplu.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„ Nu avem diverse, dar putem avea un punct de vedere. Este vorba de mijloc de 

transport în comun, este vorba  de faptul că a fost …..” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„D-na preşedintă, trebuia trecut pe ordinea de zi…..” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Ştiu, dar expiră contractul…. după cum am apucat să citesc şi eu.. Mâine expiră 

contractul..” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Se mai poate prelungi…care e problema?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Se poate prelungi numai prin licitaŃie publică….. Nu se poate prelungi.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„ Aici spune, se poate prelungi printr-un act adiŃional, cu jumătatea perioadei de 

valabilitate a contractului iniŃial…..” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Sunt total dezinformaŃi domnii de la Manolache Transcom….” 
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Dl.Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Era legislaŃia veche, care nu mai este aplicată…” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„ Nu este adresa de la Manolache, aici adresa este ….avem  de la firma de insolvenŃă, 

care a preluat  ……..” 
 
Dl.Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„D-na preşedinte, eu am o propunere, aŃi primit din timp această propunere, va fi 

trecută pe ordinea de zi la şedinŃa ordinară din 25 martie.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Da. Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinŃa de 

azi a Consiliului Local." 
 
 
 

 
          PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  data de 15.03.2010 

 
 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre  pentru aprobarea bugetului  local al  
municipiului Hunedoara, pe anul 2010. 

Hotărârea nr.29/2010 se aprobă cu 12 voturi „pentru” şi 6 „abŃineri” (Balosin Nicolae, 
Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Munteanu Gigi, HepuŃ Teodor şi Leu Mihai). 
 
 
 

Punctul 2 al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre pentru aprobarea bugetului de venituri 
şi cheltuieli al Serviciului Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi Oboarelor din municipiul 
Hunedoara, pe anul 2010. 

Hotărârea nr.30/2010 se aprobă în unanimitate. 
 

 
 
 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 

 

 

 

 


